
 

Hoe gaat studievereniging FinTax om met de 
coronacrisis? 
 

 

Het Coronavirus is natuurlijk een vervelende situatie 
waar iedereen nu mee te maken heeft. Dit geldt ook 
voor ons als studievereniging. Vanaf 1 juli mogen we 
gelukkig wel weer meer, al blijft de 1,5 meter 
afstand gehandhaafd. Wat veel belangrijker is, is de 
vraag hoe wij als studenten hiermee omgaan. We 
vroegen het aan Malindi, zij vertelt in deze 
nieuwsbrief hoe zij de dagen is doorgekomen de 
afgelopen periode.  
 

Leuke dingen 
We kunnen geen borrels of bedrijfsbezoeken organiseren, maar wij willen toch leuke 
en nuttige dingen blijven doen voor onze leden en alle andere toekomstige studenten 
van Finance, Tax and Advice. Daarom zijn wij aanwezig geweest bij de online open 
dagen en de Studiekeuzechecks. Ook hebben wij samen met de opleiding een 
voorlichtingsworkshop voor de keuze tussen Finance of Tax georganiseerd. Om het ook 
nog leuk te houden hebben wij o.a. een online bierproeverij en borrel gedaan! Op deze 
manier proberen wij toch wat leuks te organiseren waar onze leden kunnen 
samenkomen. Zelf vinden wij het ook gezellig om elkaar te zien. Daarom proberen wij 
eens in de twee weken elkaar te zien via bijvoorbeeld Zoom of in het echt op 1,5 meter 
afstand.  
 
Tot ziens   
Voor alle nieuwe studenten zal het ongetwijfeld een unieke situatie worden. De 
overgang van havo/mbo naar hbo is vaak al lastig genoeg. De HvA is van plan om vanaf 
september in ieder geval 1 dagdeel per week weer fysieke lessen aan te bieden. De 
overige lessen zullen gewoon digitaal blijven. Als het de maatregelen en het virus het 
toelaat, wil de HvA de fysieke lessen wel weer laten toenemen, om hopelijk uiteindelijk 
bijna alle lessen weer fysiek te laten doen. 
 
Wij hopen jullie allemaal in het nieuwe schooljaar te zien bij onze introductie! Ondanks 
de huidige situatie gaan wij een super leuke introductie neerzetten. Later in het 
schooljaar hopen wij jullie bij een borrel, tentamentraining of een ander evenement 
terug te zien. Of bij onze online pubquiz natuurlijk. En volg ons op Insta, Facebook of 
Linkedin (@StudieverenigingFinTax)! Heel veel succes en gezondheid toegewenst. 
 
Geniet van de zomer! Tot in september.  
 
Groeten,  
Bestuur S.V. FinTax  
 

 



 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

Het komende jaar: wat gaat FinTax doen?  
 

 

Studievereniging FinTax is voor 
studenten van de opleiding Finance, Tax 
and Advice. We organiseren 
studiegerelateerde en sociale 
activiteiten. Het is een leuke manier om 
snel meer medestudenten te leren 
kennen. We hebben heel veel plannen 
het komende jaar! 

 
 Meehelpen met de introductie voor de nieuwe 1e jaars 
 Online bijlessen, om zo studenten hulp te bieden om in de lastigere huidige 

situatie hun studiepunten te behalen. 
 Digitale evenementen met sponsoren 
 Digitale pubquiz/borrel 
 Op 1,5 meter sporten 

 
Zodra het weer kan: Skireis, stedentrip (Praag), kroegentocht, Kerstdiner, 
bedrijfsbezoeken bij onze sponsoren en  wettenbundeluitreiking 
 
Voor €10 per jaar ben je al lid. Meld je aan via www.sv-fintax.nl.   
 

 
HOE DOE JIJ DAT, THUIS 
STUDEREN? 
 
Van de ene op de andere dag was het een feit: 
de school gaat dicht, we moeten voortaan thuis 
studeren. Maar hoe doe je dat en hoe houd je 
de moed erin? Malindi, 2e jaars student FTA aan 
de HvA aan het woord. 

 

  
Hoe is de afgelopen periode verlopen om thuis te studeren? 
Dat was wel even wennen, normaal ga je toch naar school en vaak doe ik tijdens of na 
de les nog wat werk, of ga je dan nog even met je projectgroep zitten om te werken. 
Of in ieder geval om het e.e.a. af te spreken. Nu valt dat allemaal weg en moet alles 
opeens vanuit huis. Uiteindelijk zijn de tentamens en projecten wel redelijk goed 
gelukt, maar het ging een stuk moeizamer dan normaal.  
 
Op welke manier heb je je tentamens gedaan? 
Dit gaat online en thuis. Er is speciale software die ervoor zorgt dat je toch niet fraude 
kan plegen. Dit systeem werkt soms niet ideaal, maar gezien de omstandigheden en de 



 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

korte periode waarin alles geregeld moest worden ben ik allang blij dat ik wel al mijn 
tentamens heb kunnen doen. 
 
Is het voor jou makkelijk om lessen bij te wonen? 
Het bijwonen zelf is goed geregeld, via Brightspace kan ik simpel de lessen volgen. Het 
is wel een stuk lastiger om alle informatie ook binnen te krijgen. Normaal zit je in een 
lokaal en daardoor let je toch automatisch meer op. Nu ben je een stuk sneller afgeleid 
en is het moeilijker om geconcentreerd te blijven. Hopelijk kan ik snel weer gewoon de 
normale lessen volgen. 
 
Heb je nog tips of tricks voor de mensen? 
Houd je studeertijd en je vrije tijd goed gescheiden, probeer ook echt een werkplek te 
hebben. Sinds de maatregelen studeer ik alleen nog maar op mijn kamer achter mijn 
bureau, als ik even geen zin meer heb dan ga ik naar beneden om daar even wat 
anders te doen. Als ik dan weer moet studeren loop ik weer naar boven om te werken. 
Vroeger deed ik dat niet, maar ik merk dat ik zo beter thuis geconcentreerd kan 
blijven. 
 
Wat ga je deze zomer doen?  
Deze zomer ga ik toch alleen in Nederland op vakantie, ik wilde eigenlijk toch naar het 
buitenland gaan. Maar omdat de situatie toch weer snel kan veranderen blijf ik maar 
liever in onze eigen landje. 
 
 
 
 


